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Da har vi atter en gang gjort unna jaktsesongen. Det kan virke som det er stabilt lav 
fuglebestand, mens rådyrjakta har gått omtrent som i fjor. Det ble skutt 3 rådyr i 
kommuneskogen, men ingen rådyr i Krogstad skog. Det er fortsatt ikke så mange som kjøper 
kort i Krogstad skog. Statistikken over skutt småvilt er ikke klar enda, da innleveringsfristen 
av rapport er 10. mars.  
 
Det var også i år stor pågang av søknader om sesongkort. Vi valgte å la alle søkere få kort.  
Vi har solgt dagskort hos Ståle Harsheim, Michael Hoel og Tayloroutdoors AS på Sørumsand. 
Salget av jaktkort er forholdsvis stabilt og det ser ut som vi har solgt omtrent like mange som 
foregående år. Salget av rådyrkort er også stabilt bra. 
 
Innrapporteringen for jaktsesongen 
2012 var forholdsvis bra, og jeg 
håper vi kan fortsette slik. Vi er 
avhengige av at alle som kjøper kort 
rapporterer da vi må lever rapport 
videre til skogeierne. Det er også 
viktig at jegerne merker av om de har 
skutt viltet i Sørum kommuneskog 
eller i Krogstad skog. Det er også 
viktig å fordele jaktdagene på de 
forskjellige skogene. 
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